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Pregled števila vpisanih dijakov po šolskih letih: 

Šolsko leto Število vpisanih dijakov – program gimnazija 

1. letnik 2. letnik 3. letnik 4. letnik Skupaj 

2015/2016 63 38 60 50 211 

2016/2017 28 58 38 58 182 

2017/2018 34 27 56 38 155 

2018/2019 44 33 28 54 159 

2019/2020 43 42 33 26 144 

2020/2021 46 39 41 33 159 

2021/2022 29 41 35 41 143 

 

Pregled števila dijakov/prejemnikov subvencije: 

Šolsko leto Število prejemnikov subvencije Sredstva – po šolskih 
letih 1. letnik 2. letnik 3. letnik 4. letnik Skupaj 

2017/2018 33    33 13.200 € 

2018/2019 43 18   61 24.400 € 

2019/2020 33 20 11  64 25.600 € 

2020/2021  17 23 14 54 21.600 € 

2021/2022   15 24 39 15.600 € 

 

Višina subvencija znaša 40,00 € mesečno na dijaka. V posameznem šolskem letu se subvencija izplačuje 

10 mesecev. Razkorak med dodeljenimi subvencijami in vpisanimi dijaki v program gimnazija je 

posledica prepisov ob začetku šolskega leta. 

Vpliv subvencij na vpis v gimnazijo 

Iz številk v preglednici bi lahko sklepali, da obstaja pozitivni vpliv ukrepa subvencije na vpis dijakov v 

program gimnazija. Mogoče je časovno obdobje nekoliko prekratko za 100% zaključke, saj je bil vpis v 

šolskem letu 2020/2021 (v tem letu ni bilo več subvencije) tak oz. celo nekoliko večji kot v preteklih 

treh letih, ko je subvencija obstajala. Lahko pa to pripišemo tudi nekolikšnemu zamiku, saj pozitiven 

učinek tudi prvo leto ni bil tako opazen. Mogoče informacija pride med širšo javnost nekoliko kasneje 

in ima tako tudi učinek nekoliko kasneje (to lahko vidimo tudi glede zaključka subvencije – mogoče je 

tudi ta informacija prišla v javnost nekoliko z zamikom in je učinek trajal še leto dni po prenehanju 

subvencije).  

Zgoraj omenjeno je le predvidevanje. Vseeno pa si upam trditi, da je ta poteza občinske politike na vpis 

v program gimnazija imela vpliv. Ne pripisujem izredno visokega vpliva, bil pa je. Pomembno je tudi to, 

da je bil vpliv ravno pri najpomembnejših številkah. To je na prelomu številke 30 dijakov, ki je normativ 

za en oddelek. Z ohranjanjem dveh oddelkov ohranjamo kvaliteto gimnazijskega programa. V zadnjih 

letih, ko smo imeli majhne oddelke, smo lahko izvajali še kvalitetnejši pouk, saj je v takem primeru več 

prostora za individualizacijo. Kvaliteto potrjuje tudi nacionalni preizkus znanja – matura. 15 let se je 

povprečje števila točk namreč gibalo okrog 20 točk (+/- 0,5 točke). V zadnjih dveh letih pa je povprečno 

število zraslo kar za okrog 2 točki (skoraj 10%), kar je izreden rezultat.  



Menim tudi, da je odločitev dala jasen signal, da je gimnazijski program v občini nujen. Še vedno pa 

opažam pomanjkljivosti pri usmerjanju učencev in pogovorih o lažjih poteh do izobrazbe med laično 

javnostjo, pri čemer starši in tudi del strokovne javnosti verjetno razpolaga s premalo podatki.  

Pripravil: Andrej Rutar, ravnatelj Srednje šole Veno Pilon Ajdovščina 
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Po podatkih, ki smo jih prejeli s strani Zavoda za šport na območju športnih površin s katerimi upravlja 

zavod, iztrebkov na opažajo. Osnovna šola pa ugotavlja, da se pasji iztrebki pojavljajo na in ob tekaški 

stezi. Zaradi podobnih težav, ki so se pojavljale pri skakalni jami, ki se nahaja v nadaljevanju tekaške 

steze, se je le-to pokrilo.   

Pripravil: Erika Zavnik 

Odgovor na vprašanje svetnika Angela Vidmarja glede škodljive aktivnosti v bližini zajetja Skuk 

Dne 2.11.2021 smo poslali prijavo na republiški inšpektorat za okolje z naslednjo vsebino, o 

ugotovitvah nas bodo obvestili: 

S strani občinskega svetnika Angela Vidmarja iz Lokavca smo prejeli svetniško pobudo, da se razišče 

nelegalno dejavnost na navedenih parcelah. Blizu vodovarstvenega območja zajetja Skuk, znotraj 

krajinskega parka Trnovski gozd in v območju Nature 2000 naj bi bilo strelišče, kjer naj bi se okolje 

zastrupljalo s svincem. Občina Ajdovščina je na navedenih parcelah 10.6.2015 preko Odbora za okolje 

in urejanje prostora lastniku parcel Jožefu Batiču podala soglasje za postavitev čebelnjaka. Naprošamo 

vas, da raziščete primer, ali gre za ogrožanje vodnega zajetja Skuk. 

Pripravila: Alenka Čadež Kobol  

Dopolnitev odgovora na svetniško vprašanje Adama Rasporja glede količin odpadnega blata in 

odlaganje komposta na plazu Slano blato 

V  letu 2021 prevzame cca 30% oz. 750 ton Saubermacher, cca 70%  oz. 1750 ton se blata obdela v 

našem CERO.  KSD-ju  je ARSO zavrnil vlogo za odlaganje komposta na degenerirano področje plazu 

Slano blato. Kot glavni razlog je bilo navedeno vodovarstveno področje. 

Pripravila: Alenka Čadež Kobol  

 


